

200 m² - 4 Bedrooms - 3 Bathrooms - Price 380.000€ - ID:10268-SM



Buy in Crete two-storey house in the picturesque village of Viannos in Heraklion Region.

Total floor area of the house is 200 m². The second floor consists of an open plan living room with kitchenette, two bedrooms, two bathrooms and balconies. The first floor has the same layout with only one bathroom and a garage addition. Above the second floor of the house is mansarda with beautiful views of the village, the mountains. The house is built of natural stone. The house has a fireplace, solar panels for water heating, heating system with a boiler fuel, electricity. This luxury home, designed in a traditional style and tasteful - sold furnished and equipped.

Distance from the sea 10 km, from the city of Heraklion - 60 km, from the city of Ierapetra - 50 km.



Купите на Крите двухэтажный дом с мансардой в живописном посёлке Ано Вианнос, региона Ираклион

Общая площадь дома около 200 м². Второй этаж дома состоит из гостиной открытой планировки с кухней, двух спален, двух ванных комнат и балконов. Первый этаж дома имеет ту же планировку, только с одной ванной комнатой и дополнительно имеется гараж. Над вторым этажом дома расположена мансарда с красивым видом на посёлок, горы и поля. Дом построен из натурального камня. В доме установлены: камин, солнечные панели, автономное отопление, электричество. Этот дом класса люкс, выполненный в традиционном стиле и оформленный со вкусом - продается с мебелью и оборудованием. Расстояние до моря 10 км, до города Ираклион - 60 км, до города Иерапетра - 50 км.

